
Olot destina 24 milions a la mobilitat

L'oposici� reclama solucions en els despla�aments apol�gons industrials

Josep Gelis (CiU) �s el regidor de Mobilitat i Via

P�blica.

OLOT | DDG

El Pla de Mobilitat Urbana i Sostenible -aprovat en el darrer ple de

l'Ajuntament d'Olot- preveu una inversi� de 24 milions f ins al 2025.

L'aplicaci� de diners -segons va explicar Josep Gelis (regidor de

Mobilitat i Via P�blica)- tindr� els objectius d'augmentar la

super f�cie i la qualitat de la xarxa de vianants, fomentar els

despla�aments segurs amb bicicleta, fomentar el transpor t

colálectiu, reduir la mobilitat, estimar l'ofer ta d'estacionament per

reduir el tr�nsit d'agitaci� i fomentar la seguretat en els despla�aments.

Va ser aprovat amb els vots a favor de CiU, PSC, ERC i CUP i l'abstenci� d'Olot en Com�. Xavier Garcia (OeC) va

exposar que -segons el seu parer- els problemes de mobilitat d'Olot v�nen de decisions err�nies Çdels

ajuntaments de la comarca governats per CiUÈ Va resumir: ÇPer voler tenir cadascun el seu pol�gon industrial,

ara, ens trobem amb una dispersi� territorial de pol�gonsÈ Segons ell, Ç la separaci� dels pol�gons envers Olot fa

que es produeixin problemes a l'entrada i la sor tida de la feinaÈ.

Llu�s Rubi� (CUP) va sumar-se a l'opini� de Garcia, i va afegir: ÇEl 32% de les voreres d'Olot s�n considerades

voreres no accessibles, el 51% dels passos de vianants no estan adaptats, ens agradaria que hi sor tissin mes

llocs de c�rrega el�ctrics, i cal treballar m�s fermament sobre les propostes dels camins escolars segursÈ.

Anna Barnadas (ERC) va lloar que el Pla de Mobilitat estigui combinat amb el Pla d'Acci� d'Energies Sostenibles.

Va considerar dif�cils els f inan�aments previstos pel Depar tament de Territori i Sostenibilitat.

Resposta de CiU

ÇNom�s els ajuntaments de CiU han fet pol�gons industrials?È, va demanar Estanis Vayreda (regidor de

Promoci� Municipal). ÇLa creaci� de pol�gons comarcals ha estat par ticipada pels tots els par titsÈ, es va

respondre. ÇEls ajuntaments de Barcelona d'esquerres no han fet pol�gons industrials?È, va tornar a demanar.

Es va tornar a respondre:?ÇLligar els pol�gons industrials a un determinat par tit no �s de rebutÈ. Encara l'alcalde,

Josep Maria Corominas (CiU), va retrure: ÇPodia haver dit el mateix sense fer refer�ncia al par titÈ.

Josep Gelis (CiU) es va cenyir a explicacions m�s t�cniques. Va indicar que els despla�aments als pol�gons

estan previstos a un pla, en el qual s'hi preveu millorar les voreres, els rebaixos i els passos de vianants. Va

concretar la inversi� d'11 MEUR en plataformes �niques (zones que donen prefer�ncia als sistemes no

motoritzats, sobretot al vianants) a Sant Roc.
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